
Zápis 

z jednání KUR, dne 22.03.2011 

Přítomni: p. Roušar, p. Polák, p. Lipš, p. Lameš, pí. Fialová, pí. Exnerová, p. Műller, p. 

Ohnisko omluven. 

 

Program jednání: 

1. Zpráva o jednání ve věci zpracování Regulačního plánu 

2. Přehledové schéma MA 21 MČ P-21, připomínkování 

3. Strategický plán rozvoje pro MČ jako součást MA 21 

4. Připomínkování projektů, ve kterých vystupuje MČ jako účastník řízení 

5. Projednání a stanovisko KUR k přístavbě budovy ÚMČ  

 

1. Předseda komise podal informaci o výsledku jednání s experty na územní plánování 

a s ředitelkou Odboru územního plánování MHMP, Ing. Cvetlerovou. Záměr 

zpracovat Regulační plán pro celé území MČ P-21 neodpovídá pojetí tohoto 

plánovacího dokumentu v příslušných zákonech. Od dalšího pokračování prací na 

tomto záměru bylo z tohoto důvodu upuštěno. 

2. Přehledové schéma bylo zpracováno jako příloha materiálu do Rady a Zastupitelstva 

o vhodnosti vytvoření Strategického plánu rozvoje MČ P-21. Vzhledem k tomu, že na 

minulé pracovní schůzce KUR byli její členové s touto problematikou seznámeni, 

nebyly podány žádné připomínky. 

3. Potřebu zpracovat pro MČ P-21 Strategický plán rozvoje přednesl předseda komise. 

V současné době je zpracován startovací materiál, (tzv. „MISE“) do jednání Rady a 

následně Zastupitelstva. Vzhledem k pracovnímu zaneprázdnění předsedy KUR 

přípravou pléna, nebyl materiál v dostatečné předstihu předán členům komise 

k prostudování. Členové komise se dohodli, že svoje připomínky k tomuto materiálu 

předají mailem přímo V. Műllerovi do 12,00 ve St. 6.4.2011 tak, aby mohl být zařazen 

do programu nejbližšího pléna.  

4. Předseda komise seznámil členy s grafickým materiálem, který zpracoval s cílem 

zprůhlednit informační toky a odpovědnosti za připomínkování projektů (dokumentace 

pro stavební řízení), ve kterých MČ  P-21 vystupuje jako účastník územního a 

stavebního řízení. Materiál byl vzat na vědomí bez připomínek. 

5. Informaci o současném stavu investiční stavební akce „Přístavba budovy ÚMČ  

přednesl předseda komise. Na předmětnou akci je zpracována dokumentace pro 

stavební řízení a je vydáno stavební povolení. Magistrát má finanční prostředky na 

tuto akci zařazeny v plánu na rok 2011.  

V diskuzi k této problematice byly zvažovány dvě otázky: 

 Do jaké míry lze účel poskytnuté investiční dotace modifikovat pro naléhavé 

potřeby MČ (ve shodě s prioritami povolební koalice) než samotné rozšíření 

ÚMČ, 



 Do jaké míry lze projekt modifikovat a akci rozestavět s tím, že bude 

požádáno o změnu jejího účelu ve smyslu jejího využití pro přemístění 

knihovny, muzea nebo oddělení policie s tím, že jimi dosud užívané objekty 

budou využity k řešení naléhavých problémů MČ. 

KUR vzala informaci na vědomí a do další pracovní schůzky podají členové návrhy 

na řešení. 

 

Další pracovní schůzka KUR proběhne 26.4.2011 v 16,00 hod. 

 

Zapsal: V. Műller 

Schválil: předseda KUR:   P. Roušar  

 


